
اخبار كشور

حضرت امام خمینی)ره(: کسی تصور نکند که ما راه سازش 
با جهانخواران را نمی دانیم، ولی هیهات که خادمان اســام به 

ملت خیانت کنند.

اخبار ادبی و هنری

جشن خانه سینما باز هم حاشیه ساز شد!
جشن خانه سینما باز هم با حواشی »غیر تخصصی« برگزار شد؛ از حرف های 
ضدایرانی و وهابی پســند یک بازیگر در حمایت از جاسوس ها تا اهدای جوایزی 

با رنگ و بوی لابی گری.
علی نصیریان، دبیر جشــن سینما در این مراسم گفت که »آرائی که امروز 
به آن پی می برید ســلیقه شخصی و با اعمال نفوذ نبوده است و تعداد زیادی از 
هنرمندان در این انتخاب سهیم بوده اند.« این درحالی است که نوع اهدای جوایز 
و برگزیدگان، باز هم شــائبه هایی را مبنی بر انتخاب ســلیقه ای و جناحی این 
جشن ایجاد کرده است. ازجمله این موارد، نادیده گرفته شدن برخی از آثار مهم 
و مطرح سینمای کشور بود. به طور مثال، انیمیشن »فیلشاه« که به اعتراف همه 
کارشناســان، یک قدم رو به جلو در صنعت پویانمایی کشور محسوب می شود 
هیچ جایی در بین برگزیده ها نداشــت. از طرفی، فیلم »سارا و آیدا« که در پنج 
رشــته هم نامزد شده بود، جایزه بهترین بازیگر زن را دریافت کرد. این درحالی 
اســت که کارگردان فیلم، دبیر اجرایی جشن هم هست و برنده این جایزه نیز با 

مدیر خانه سینما نسبت خویشاوندی دارد.
در بخشــی از مراسم بیستمین جشن خانه ســینما، حامد بهداد که برای 
دریافت جایزه روی صحنه آمده بود طی سخنانی خواستار آزادی فعالان محیط 
زیســت شد! این درحالی اســت که هیچ کس در ایران به خاطر فعالیت محیط 
زیستی بازداشت نشــده و منظور او احتمالاً افرادی هستند که در پوشش فعال 
محیط زیســت جاسوسی می کردند و توسط نهادهای امنیتی بازداشت شده اند. 
وی همچنین تصریح کرد که برخورد کنندگان با این جاسوس ها خائن هستند! 
هنوز مشــخص نیســت بهداد با اطاع از پرونده متهمان به جاسوســی چنین 
اظهاراتی کرده و یا طبق روال مرســوم برخی چهره های مشــهور بدون اطاع 
از جزئیات پرونده و صرفاً جهت دیده شــدن آلت دست جریان تبلیغاتی بیگانه 

قرار گرفته است.
اظهارات شــبه سیاســی حامد بهداد در جشن خانه ســینما، با استقبال 
رســانه های وابسته به جریان های غربی و وهابی مواجه شد، به طوری که عکس 
و حرف های وی تیتر اول یکی از ســایت های وهابی شد و توسط تیم تبلیغاتی 

براندازان خارج کشور )وابسته به جمهوری خواهان( بازنشر داده شد.
همچنین از حواشی قابل تأمل بیستمین جشن خانه سینما ، نادیده گرفتن 
مرحوم حبیب الله کاســه ساز، ســینماگر متعهد و خوش نام سینمای ایران در 

یادبود درگذشتگان این جشن بود. 
از دیگر حاشیه های این دوره از جشن سینما، عدم حضور چهار نفر از اعضای 
هیئت مدیره خانه ســینما بود که اتفاقی کم سابقه محسوب می شود. به طوری 
که فاطمه معتمد آریا، علــی قائم مقامی، کامران ملکی و ابراهیم حقیقی، چهار 
عضو هیئت مدیره خانه سینما در این جشن حضور نداشتند. دلیل اصلی غیبت 
این افراد، اختاف نظر آنها با منوچهر شاهســواری ، مدیرعامل خانه سینماست. 
اختافی که در جریان استعفا و مصاحبه اخیر کامران ملکی نیز برما شد. ملکی 
که از مســئولیت ارتباط با رسانه ها در خانه سینما استعفا داده، درباره دلیل این 
استعفا به خبرگزاری فارس گفت: »من به عنوان یک کارگزار در حوزه ارتباطات 

و رسانه، تفاوت دیدگاه داشتم با نوع نگاه مدیریت محترم خانه سینما...«
جوابیه سایت جماران و پاسخ کیهان

روزنامه کیهان در روز هفتم شــهریور خبری را با عنوان »حامیان فتنه در 
سایت جماران چه کسانی هستند« منتشر کرد.

این ســایت در جوابیه ای که خطاب به مدیر مسئول کیهان فرستاد، آورده 
است:

»بدین وســیله به اســتحضار جنابعالی و خوانندگان محتــرم آن روزنامه 
می رساند که اتهامات ذکر شده از اساس فاقد صحت بوده و تکذیب می شود.«

ســایت جماران در حالی با شتاب زدگی خبر کیهان را تکذیب می کند که 
عنصر مورد اشــاره در پیشانی خبر کیهان، با یکی از رئوس فتنه عکس یادگاری 
دارد و مطالب ساختار شــکنانه و انحرافی وی موجود است، مطالبی که توسط 

رسانه های ضد انقاب بازنشر شده است.
 با این حال ســایت جمــاران چگونه خبر کیهــان را تکذیب می کند؟ این 

تکذیب خود مصداق عملکردی غیر حرفه ای نیست؟
البته می توان احتمال داد گردانندگان بالا دســتی جماران از هویت واقعی 
کارکنان خود و اتفاقات ســاده ســایت خود بی خبرند که در این صورت، کیهان 
آمادگی دارد مستندات خبر خود را برای آنها ارسال کند و این دوستان را با حال 

و هوای جایی که مدیریتش را بر عهده دارند کمی آشنا سازد!
 همزمان با سالگرد شهادت استاد چگینی رخ می دهد:

فروش ویژه کتاب »خیابان تبریز« 
در کتابفروشی کیهان

به مناسبت سالگرد شهادت قدرت الله چگینی، از استادان انقابی و دوست 
نزدیک شهید رجایی، کتاب زندگینامه وی امروز در کتابفروشی کیهان با تخفیف 

ارائه می شود.
قدرت الله چگینی مدرس دانشگاه و از پیشروان انقاب در قزوین بود که 12 
شــهریور به دست منافقین ترور شد و به شهادت رسید. چگینی که از دوستان 
نزدیک شهید رجایی بود، زندگی پر فراز و زیبایی داشت. بخش هایی از زندگی و 
مبارزات شهید قدرت الله چگینی در کتاب »خیابان تبریز« نوشته میثم رشیدی 

مهرآبادی نگارش یافته است.
به همین مناسبت، کتابفروشــی کیهان واقع در خیابان انقاب، روبروی در 
اصلی دانشــگاه تهران، امروز دوشنبه 12 شهریور این کتاب را با تخفیف عرضه 

می کند.
 استقبال گرم مردم سوریه از یک فیلم ایرانی

اکران فیلم »به وقت شــام« در سوریه با استقبال گرم مردم این کشور و به 
ویژه خانواده شهدا و رزمندگان همراه شده است.

اولین اکران »به وقت شــام« در ســوریه به شــهر حلب اختصاص داشت. 
مدافعان حرم و خانواده هایشان اولین میزبانان فیلم به وقت شام در حلب بودند. 
در این نمایش حدود 1۰۰ نفر از خانواده های شهدا به همراه مسئولین شهر حلب 

در سینما زهرا به تماشای این فیلم سینمایی نشستند.
دومین نوبت نمایش فیلم حاتمی کیا در شهر حلب به رزمندگان فاطمیون 
اختصاص داشت که با حضور رزمندگان در مقر تل جبین با حضور تعداد کثیری 

از رزمندگان افغانستانی برگزار شد.
همچنین فیلم سینمایی »به وقت شام« برای هنرمندان و سینماگران سوری 

در حلب به نمایش درآمد که با استقبال فوق العاده مردم این شهر همراه بود.
اکران بعدی اســتان حلب در شهر نبل و در محل حسینیه امام حسین)ع( 

این شهر با حضور پرشور مدافعان شهر نبل و خانواده هایشان روی پرده رفت.
به وقت شام پس از اکران حلب به دیرالزور رفت و در اکرانی کاماً خاص در 
فضای آزاد ۴۰۰ نفر از رزمندگان تیپ فاطمیون را به تماشای این اثر سینمایی 
نشــاند. »به وقت شام« در استان دیرالزور برای مردم این شهر جنگ زده نیز در 
چند نوبت به نمایش در آمد. همچنین در ادامه سفر حاتمی کیا به سوریه، وزیر 
فرهنگ این کشــور با برگزاری مراســمی در سالن اپرای شهر دمشق در حضور 
1۳۰۰ نفری مردم، مســئولین، وزرا، هنرمندان مطرح سوری و خانواده شهدای 
رزمندگان سوری از ابراهیم حاتمی کیا برای ساخت فیلم سینمایی به وقت شام 
تقدیر کرد. در پایان این مراســم خانواده شهدای سوری نیز با اهدای گل از این 

کارگردان ایرانی تقدیر کردند.
تصاویر دیده نشده از تعامل سینماگران 

با رهبر انقلاب به نمایش درمی آید
مستند »سینما انقاب« روایتی نو از تعامل سینما با انقاب اسامی، روزهای 
سه شنبه و چهارشنبه هفته جاری از شبکه های سیما پخش خواهد شد. بخشی از 

این فیلم درباره روابط صمیمانه سینماگران با رهبر انقاب است.
مســتند »ســینما انقاب« با یادآوری حال و هوای سینمای ایران پیش از 
انقاب اســامی به ریل گذاری بنیانگذار کبیر انقاب اســامی برای هنر هفتم 
در اولین ســخنرانی مهم ایشان پس از ورود به ایران )12 بهمن 1۳۵۷(  اشاره و 
سپس به طور ویژه به تعامل میان هنرمندان با حضرت آیت الله خامنه ای در دوران 

ریاست جمهوری و رهبری ایشان پرداخته شده است.
»سینما انقاب« شامل صحنه های منتشرنشده یا کمتر دیده شده از ارتباط 
نزدیک و صمیمی سینماگران و هنرمندان با رهبر انقاب اسامی و اهتمام ایشان 
به هدایت و حمایت مشفقانه از آنان است. مستند »سینما انقاب« به مناسبت 
در پیش بودن روز سینما در 21 شهریور، این هفته در شبکه های مختلف سیما از 
جمله روز سه شنبه )1۳ شهریور( ساعت 2۰ از شبکه یک سیما و ساعت 2۳:1۵ 
از شبکه خبر پخش خواهد شد. همچنین روز چهارشنبه 1۴ شهریور شبکه سه 
سیما در ساعت 22:2۰ آن را بازپخش خواهد کرد. تهیه کننده این مستند روح 

الله عبادی است و کارگردانی آن را حمید شعبانی به عهده داشته است.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

شخصیت مذبذب اسراف کاران
»هنگامی که به انسان، زیان )و ناراحتی( رسد، ما 
را )در هــر حال( در حالی که به پهلو خوابیده، یا 
نشسته، یا ایستاده است، می خواند، اما هنگامی 
که ناراحتی را از او برطرف ساختیم، چنان می رود 
که گویی هرگز ما را برای حل مشــکلی که به او 
رسیده بود، نخوانده است. این گونه برای اسراف 
کاران، اعمالشان زینت داده شده است )که زشتی 
این عمل را درک نمی کنند(.                    یونس-12

خرازی: 
سه کشور اروپایی 

اقدام لازم را برای تامین منافع ایران 
از برجام انجام نداده  اند

رئیس  شورای راهبردی روابط خارجی در دیدار معاون وزیر خارجه 
انگلیس گفت: سه کشور اروپایی تاکنون نتوانسته اند اقدام لازم را برای 

تامین منافع ایران از برجام انجام دهند.
»ســیدکمال خرازی« رئیس  شورای راهبردی روابط خارجی در ماقات 
»آلیســتر برت« معاون وزیر امور خارجه انگلیس در امور خاورمیانه و شمال 
آفریقا تصریح کرد: ســه کشور اروپایی تاکنون نتوانسته اند اقدام لازم را برای 

تامین منافع ایران از برجام انجام دهند.
خرازی افزود: اعمال تحریم ها و فشارها و عدم اقدام سریع اروپا در اجرای 

تعهدات خود در قالب برجام تبعات جدی در پیش خواهد داشت.
خــرازی درخصوص بحران یمن نیــز با تاکید بر اینکه تاش برای توقف 
بمباران ها از ســوی عربستان ضروری است، گفت: اگر انگلیس خواهان پایان 
جنگ یمن است، باید از فروش ساح به عربستان خودداری کند و از ائتاف 
متجــاوزان به یمن بخواهد بــه جنگ خاتمه دهد. این حق طبیعی نیروهای 

مردمی یمن است که در دولت آینده مشارکت داشته باشند.
رئیس  شورای راهبردی روابط خارجی با تاکید بر اینکه »اروپا با حمایت از 
کشورهای حامی گروه های تروریستی،  اشتباه بزرگی در سوریه مرتکب شد«، 
تصریح کرد: همکاری ایران با دولت های ســوریه و عراق در مقابله با داعش و 
گروه های تروریستی، نقش مهمی در برقراری امنیت و ثبات در منطقه داشته 
است و اینکه برخی ایران را به بی ثبات کردن منطقه متهم می کنند، ناشی از 

سطحی نگری آن هاست.
به گزارش فارس، آلیســتر برت هــم در این ماقات با بیان اینکه موضع 
انگلیس در قبال برجام کاما از آمریکا متفاوت اســت، گفت: به دنبال یافتن 

مکانیسم اروپایی برای موفقیت برجام هستیم.
برت با اشــاره به اهمیــت و جایگاه منطقه ای ایران گفــت: ما به دنبال 
اعتمادسازی با ایران و تقویت همکاری های دوجانبه هستیم و بر تداوم گفت وگو 

و ارتباطات پارلمانی برای ایجاد اعتماد متقابل تاکید داریم.

بازدید رئیس  دفتر نظامی فرمانده کل قوا 
از جنگنده کوثر

رئیس  دفتر فرماندهی معظم کل قوا ضمن بازدید از جت جنگنده 
کوثر، در جریان آخرین دستاوردهای وزارت دفاع قرار گرفت.

سردار محمد شیرازی و هیئت همراه با حضور در نمایشگاه دستاوردهای 
وزارت دفاع که به مناســبت ۳1 مرداد سالروز صنعت دفاعی برپا شده است، 
از جت جنگنده کوثر به عنوان جدیدترین دستاورد حوزه هوایی وزارت دفاع 
بازدید کرد و با توضیحات مسئولان نمایشگاه در جریان ساخت این جنگنده 

تماما ایرانی قرار گرفت.
در این بازدید که معاون امور صنعتی وزارت دفاع سردار شیرازی را همراهی 
می کرد، امیر ســرتیپ بنی طرفی مدیرعامل سازمان صنایع هوایی با تشریح 
چگونگی ســاخت این جنگنده، گفت: امروز بحمدالله صنعت دفاعی کشــور 
توســط جوانان برومند، متعهد و توانمند کشــورمان در وزارت دفاع با نصب 
العین قراردادن هدایت های پیامبرگونه امام راحل عظیم الشان و خلف صالح 
ایشــان و فرمانــده معظم کل قوا حضرت امام خامنــه ای، به اوج بالندگی و 
توانمندی رسیده  و توانایی تامین نیازمندی های نیروهای مسلح کشورمان را 
در کم ترین زمان ممکن دارند. به گزارش تسنیم، مدیرعامل سازمان صنایع 
هوایی تاکید کرد: متخصصان صنعت دفاعی توانســته اند بدون کوچکترین 
وابستگی به خارج از کشــور با بهره گیری از ظرفیت داخلی به این دستاورد 
مهم دست یافته و امروز می توانیم ادعا کنیم که دارای یک جنگنده بومی با 

تاش دانشمندان و فرهیختگان داخلی هستیم. 
رئیس  دفتر فرماندهی معظم کل قوا همچنین از دستاوردهای این وزارتخانه 
در حوزه های هوایی، دریایی، الکترونیک تسلیحات، خودرویی، مهمات، رزم 
زمینی، ادوات و مهندسی دفاعی، فناوری های پیشرفته، بومی و دانش بنیان 
که محصول تاش، ابتکار و دانش محققان و متخصصان صنعت دفاعی است 
و اثر مســتقیمی بر افزایش توان رزمی نیروهای مسلح و قدرت بازدارندگی 

دارد، بازدید کرد. 

85 درصد از سهم نابسامانی اقتصادی
متوجه سوء مدیریت دولت است

یک کارشناس اقتصادی حامی دولت می گوید تیم اقتصادی روحانی 
قربانی تصمیمات غلط خود است نه تحریم های آمریکا که سهمی کمتر 

از 15 درصد دارد.
حسین راغفر استاد دانشگاه الزهرا به دیپلماسی ایرانی گفت: به نظر من 
میــزان تاثیر تحریم های آمریکا در به وجــود آمدن تحولات اخیر برای بدنه 
اقتصادی دولت بسیار کمتر از آن چیزی است که تصور می شود. شاید برخی 
این ذهنیت را داشته باشند که بسترساز التهابات اقتصادی سال 9۷ از جانب 
دیپلماسی و ناشی از مساله تحریم های  آمریکا است. البته این مساله می تواند 
در به وجود آمدن این شرایط موثر باشد، اما سهم آن یقینا کمتر از 1۵ درصد 
است. آن هم تحریم هایی که از قبل هم ادامه داشته و تحریم جدیدی هنوز 

اعمال نشده و تا بازگشت تحریم های ثانویه هم فرصت باقی است.
 مضافا این که با حصول برجام هم اتفاق چندان بزرگی در حوزه اقتصادی 
کشور روی نداد، اگر چه بیشتر دستاوردهای برجام، سیاسی و دیپلماتیک بود 
تا اقتصادی. پس آن چه امروز با آن مواجهیم نه به خاطر تاثیر ســوء تحریم 
که بیشتر متوجه ریشه های داخلی است. لذا باید ریشه مشکاتی که اکنون 
برای تیم اقتصادی کابینه روحانی پیش آمده را ناشی از رفتارها، تصمیمات و 
اقدامات غلط عمدی و یا سهوی دولتمردان دانست.  وی می افزاید: اگر ما به 
درستی ظرفیت های اقتصادی کشور را شناسایی می کردیم و آنها را در راستای 
امر تولید به کار می بستیم امروز کار دولت به اینجا نمی کشید که از رئیس بانک 
مرکزی تا وزیر کار و اقتصاد برکنار شوند و خود رئیس جمهوری زیر سوال برود.
راغفر خاطر نشــان کرد: اگر همین بی برنامگی های اخیر دولت در مساله 
ارزی در آینده هم ادامه پیدا کند که عما به خروج 2۰ میلیارد دلار از ذخیره 
ارزی بانک مرکزی و کشــور در این فرصت کوتاه چند ماهه انجامید، آن هم 
برای خرید و تامین کالاهای غیرضروری سبب خواهد شد تا با آغاز تحریم های 
ثانویه میزان آسیب پذیری کشور در مقابل تحریم ها افزایش یاید. صرف نظر از 
فسادزا بودن نحوه تخصیص ارز دولتی، مساله اصلی کشور در دوران تحریم های 
ثانویه مدیریت منابع داخلی در دوران فشار و محدودیت است. زمانی که نیازها 
و کالاهای اساسی مردم در شرایط فعلی اولویت دارد، یقینا باید مدیریت منابع 
در صدر امور قرار گیرد. با هدررفت منابع کشور در چند ماهه اخیر، یقینا در 
آینده کشور با مشکات جدی مواجه خواهد بود. به خصوص  که خود دولتی ها 
هم بارها از به راه افتادن جنگ اقتصادی علیه ایران سخن می گویند. در این 
صورت باید پرسید که مدیریت کنونی دولت آیا یک مدیریت اقتصاد جنگی 
است؟ زمانی که دولت واردات بسیاری از کالاهای غیرضروری را ممنوع کند، 
مســلما لیست دریافت کنندگان ارزی هم به شدت کاهش خواهد یافت. در 
این شرایط چه نیازی به واردات اتومبیل های آن چنانی، گوشی موبابل و سفر 
تفریحی اســت؟ چرا باید ارز دولتی به این امور اختصاص پیدا کند؟! در این 

رابطه وزارت صنعت و معدن نقش کلیدی را دارد.

صفحه 3
دو شنبه 12 شهریور 13۹۷
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حضــرت آیت الله العظمی خامنه ای فرمانده 
معظــم کل قوا ظهــر دیروز )یکشــنبه( در 
دیدار فرماندهان و مســئولان قرارگاه پدافند 
هوایــی ارتش جمهوری اســامی ایران، این 
قرارگاه را بخشی بســیار حساس از نیروهای 
مســلح و در خط مقدم مقابله با دشــمنان 
ایــران خواندنــد و بر افزایــش آمادگی ها و 
 توانمندی های پدافند هوایی و کارکنان آن تأکید 

کردند.
در این دیدار که به مناســبت روز پدافند هوایی 
برگزار شــد، حضرت آیت الله خامنــه ای با تأکید بر 
اینکه از لحاظ محاســبات سیاســی، احتمال وقوع 
جنــگ نظامی وجود نــدارد، افزودنــد: درعین حال 
نیروهای مسلح باید با هوشیاری و با مدیریت کارآمد 
و چابــک، توانایی های انســانی و تجهیزاتی خود را 
روزبــه روز ارتقا دهند و بدانند هر گامی که در جهت 
تقویت آمادگی های نیروهای مســلح برداشته شود، 

رهبر انقاب در دیدار فرماندهان قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص( ارتش:

از لحاظ محاسبات سیاسی احتمال وقوع جنگ نظامی وجود ندارد

دکتر عباسعلي کدخدایي با حضور در جمع 
نمایندگان پارلمان جدید عراق به معرفي نظام 

حقوقي ایران و شوراي نگهبان پرداخت.
دکتر عباســعلي کدخدایي، ســخنگوي شوراي 
نگهبان در کارگاه »نمایندگی و شــخصیت سیاسی« 
که در مرکز پژوهش هاي مجلس شــوراي اسامي و 
با حضور نمایندگان پارلمان عراق برگزار شد با اشاره 
به نقش شــوراي نگهبــان در انطباق قوانین عادي با 
احکام اسامي و موازین شــرعي توسط فقها، گفت: 
تحقق انطباق احکام اسامي در قوانین بدون نظارت 

امکانپذیر نیســت و با توجه به اینکه در نظام حقوقي 
عراق، نهاد نظارتي براي انطباق قوانین با احکام اسامي 
پیش بیني نشده، مسئولیت نمایندگان پارلمان عراق 

در این خصوص سنگین تر است.
کدخدایي نقش نظارتي نمایندگان را از قانونگذاری 
مهم تر دانســت و با اشــاره به نظــارت پارلماني در 
نظــام حقوقي عراق، ســوال از رئیس جمهور و وزرا و 
اســتیضاح آنان را ابزارهاي مهمي برشــمرد و افزود: 
نباید از صاحیت هاي نظارتي خودتان غافل شــوید 
زیرا بســیاري از قوانین خوب و درست در مقام اجرا 

از هدف اساســي خود منحرف شده و یا درست اجرا 
نمي شــوند و همین امر زمینه بروز برخي مشکات و 

مفاسد را فراهم مي کند.
قائم مقام دبیر شــوراي نگهبان پاسداري از قانون 
اساســی عــراق را وظیفه مهم نماینــدگان پارلمان 
عراق برشــمرد و گفت: قانون اساســی عاملي براي 
پاســداري و حراســت از وحدت و هویت مردم عراق 
است و نمایندگان باید مراقب باشند قوانینی تصویب 
 شود که ضامن شــرافت، عزت و استقال ملت عراق 

باشد.

ســخنگوي شوراي نگهبان تصویب قوانین شفاف 
را یک ضرورت مهــم ارزیابي کرد و گفت: با تصویب 
قوانین شفاف و بدون ابهام، مانع تفسیرهای احتمالي 

غلط و نادرست مجریان شوید.
به گزارش اداره کل روابط عمومی شورای نگهبان 
وي در پایان ابراز امیدواري کرد همبستگي ملت هاي 
دو کشور باعث اعتاي آرمان هاي مردم دو کشور شود 
و همکاري دولت ها پاسخي به دشمني هاي آمریکا و 
صهیونیســت ها و زمینه اي براي پیشرفت اقتصادي و 

اجتماعي دو کشور گردد.

سخنرانی کدخدایي در جمع نمایندگان پارلمان عراق

از آشنايي با نظام حقوقي ايران و شوراي نگهبان تا تبيين وظايف مهم نمايندگي مجلس

عضو شــورای عالی انقاب فرهنگی گفت: 
سکولاریسم در حوزه را رهبری دو یا سه بار مطرح 
می کنند. اصا مخاطب بنده آیت الله نوری همدانی، 
آیت الله مکارم و اینها نبودند، کسان دیگری بودند، 
ولی یک عده با شیطنت خود و انتقال نادرست 
مطالب به آقایان، طوری رفتار کردند که انگار ما 

به اینها داریم می گوییم.
حســن رحیم پور ازغــدی در دوره معرفت رضوی 
دانشگاه آزاد اسامی در جمع دانشجویان ابراز داشت: 
تعبیر سکولاریســم در حوزه را رهبر انقاب دو ســه 
بار به کار بردند، در خود قم که ایشــان رفتند، گفتند 
سکولاریسم در حوزه یعنی اینکه بگوییم ما فقط به فقه، 
مباحث احکام دین در حوزه عبادات، نماز، روزه، نجاسات 
و معامات شــخصی و اینها کار داریم وگرنه این همه 
مسائل شخصی، اجتماعی، تمدنی و حکومتی است که 
اگر حوزه نظر ندهد و دیدگاه های اســامی، مکتبی را 
با متد جواهری اعام نکند، آن وقت سکولاریسم غرب 

جای آن را می گیرد.
به گزارش فارس، عضو شورای عالی انقاب فرهنگی 

تصریح کرد: بنده طلبه هستم، طلبه مشهد، قم و سال ها 
در کنار این آقایان بوده ام و بحث ما این است که خطر 
سکولاریســم در حوزه خیلی بیشتر از سکولاریسم در 

دانشگاه است.
وی یادآور شد: سکولاریسم دانشگاه، سکولاریسم 
عریان است و ترجمه از منابعی است که می گوید دین از 
دنیا و تمدن جداست، سکولاریسم در حوزه عریان نیست 
و پنهان است و از موضع حمله به دین نیست، از موضع 
دفاع دین است، ولی تعریف سکولاریسمی از دین است. 
رحیم پور ازغدی بیان داشــت: بحث ما این بوده و 
هســت که باید صد تا در خارج فقه داشته باشیم یکی 
بیاد بحث خارج فقه شهرسازی و معماری بگوید، یکی 
فضای مجازی را، یکی خانواده را با شــرایط جدید. با 
ســؤالات جدید به ســراغ منابع برویم، نباید طوری از 
واقعیات اجتماعی غافل شویم که سر ما کاه بگذارند. 
جریانات سیاســی و موج های رسانه ای سناریو تعریف 

کنند و معنای حرف ها را عوض کنند.
عضو شــورای عالی انقاب فرهنگی ادامه داد:  آنجا 
بحث عدالت خواهی بود؛ اینکه مســئولان فاســد باید 

مجازات شــوند، ده ها پاکارد بود که هیچ کدام از این 
پاکاردها را هیچ کس نشــان نداد، یــک پاکارد که 
نمی دانم چه کســی بود و اصا من هم آن را ندیدم و 
گفتند که قبل از جلســه شما بوده و جمع شده است، 

شد تمام جلسه و مابقی جلسه همه حذف شد.
وی تصریــح کرد: بحث ما بحث مبارزه با فســاد 
اقتصــادی بود و اینکه روحانیت و فیضیه باید در کنار 
مستضعفین، مردم و کســانی که مشکات اقتصادی 
دارند باشــند و اینکه باید عدالت اقتصادی قاطع  اجرا 
شود و اینها همه گم شد، ولی یک تابلو که معلوم نبود 
از کجا آمده برجسته شد. رحیم پور ازغدی یادآور شد: 
جالب این است که من همه تابلوها را خواندم تا نگویند 
که سانســور می کنیم ولی چنین تابلویی ندیدم. اصا 
فــرض کنید چنین تابلویی بوده اســت، ولی چرا باید 
چنین مســائلی مطرح شود که بگویند اینها تهدید به 
قتل کردند! البته من فهمیدم که این فضاســازی برای 
چه بوده، یک کار رسانه ای بود که از تهران هم هدایت 

می شد و در قم اجرا شد.
عضو شــورای عالی انقاب فرهنگی اظهار داشت: 

آقای روحانی دو یا ســه بــار در مجلس گفت که در 
فیضیه می خواستند من را بکشند! معلوم بود که اینها 
حاشیه ســازی است. آیا آن بچه طلبه ای که آن تابلو را 
بالا برده، زده مرحوم هاشــمی را کشــته و آمده آنجا 
اعتــراف به قتل کرده و حــالا هم می گوید می خواهم 

شما را هم بکشیم؟!
وی گفت: هزاران هزاران طلبه و مردم قم آمدند و 
می گویند ما همراه مردم و کنار مستضعفین هستیم و 
نسبت به مفاسد اقتصادی معترضیم، ولی یک دفعه همه 
اینها محو می شــود و یک تابلو را علم می کنند و تمام 
یک ساعت و نیم صحبت ها را بگویند در مورد توهین 
به مرجعیت و حوزه بود، اگر اینها توهین است پس از 
منظــر برخی از آقایان، اول باید امام را محاکمه کنید!  
رحیم پور ازغدی تاکید کرد: سکولاریســم در حوزه را 
رهبری دو یا سه بار مطرح می کنند. اصا مخاطب بنده 
آیــت الله نوری همدانی، آیت الله مکارم و این ها نبودند، 
کســان دیگری بودند، ولی یک عده با شیطنت خود و 
انتقال نادرســت مطالب به آقایان، طوری رفتار کردند 

که انگار ما به اینها داریم می گوییم.

 توضيح رحيم پور  ازغدی درباره سخنرانی فيضيه

یک عبادت و حســنه در نزد پروردگار متعال اســت. 
در ایــن دیدار، امیر ســرتیپ علیرضــا صباحی فرد 
فرمانده قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص( ارتش 
 گزارشــی از اقدامات و برنامه های ایــن قرارگاه بیان 

کرد.

برگزاری نخستین جلسه درس خارج فقه حضرت 
آیت الله العظمی خامنه ای در سال تحصیلی جدید

نخســتین جلســه  درس خــارج فقــه حضرت 
آیت الله العظمــی خامنه ای در ســال تحصیلی جدید 

در حسینیه  امام خمینی)رحمهًْ الله علیه( برگزار شد.

نخســتین جلســه درس خــارج فقــه حضرت 
آیت الله العظمی خامنه ای رهبر معظم انقاب اسامی 
در سال تحصیلی جدید، صبح یکشنبه با حضور جمعی 
از فضا و طاب علوم دینی در حسینیه امام خمینی 

)رحمهًْ الله علیه( برگزار شد.

تبریز- خبرنگار کیهان:
مســئول نمایندگی وزارت امور خارجه در 
شمال غرب کشــور از لغو اجاس سران ایران، 
ترکیه و روســیه که قرار بود در تبریز تشکیل 

شود خبر داد.
اسماعیل بابایی راغب گفت: مسئولان دلیل لغو این 
اجاس را که از سوی تهران اعام شد اعام نکرده اند. 
وی تصریح کرد: خبر عدم آمادگی تبریز برای برپایی 
این نشســت اشتباه و نادرست اســت و تبریز آماده 
برگزاری اجاس بود و شرایط ایده آلی برای برگزاری 
اجاس فراهم شــده بود و از نظر امنیتی و پشتیبانی 
آمادگی کامل وجود داشــت. وی افزود: اگر بار دیگر 
تبریــز برای برپایی این اجاس انتخاب شــود، آماده 

برگزاری آن هستیم.
فرمانده پدافند هوایی شمال غرب کشور نیز گفت: 
امنیت منطقه هوایی شمال غرب ایران بی نظیر است و 
لغو اجاس آتی ایران، ترکیه و روسیه در تبریز، ارتباطی 

به امنیت هوایی ندارد.
سرتیپ »عباس عظیمی« گفت: آسمان منطقه در 
امنیت کامل است و هیچ نگرانی وجود ندارد. وی افزود: 
ضمن رصد کامل و دقیق آسمان شمال غرب، آسمان 

خارج از مرزهای کشور نیز تحت رصد کامل است.
سرتیپ عظیمی اظهار داشت: تا پایان سال سامانه 
موشکی برد بلند ایران که توسط متخصصین داخلی 
طراحی و ســاخته شده، تکمیل می شود. این سامانه 

بسیار پیشرفته تر از اس ۳۰۰ روسیه عمل می کند.

مسئول نمایندگی وزارت امور خارجه شمال غرب کشور:

برگزاری اجلاس رهبران ايران، تركيه 
و روسيه در تبريز لغو شد

نخستین اجاس چهارجانبه معاونین روسای 
ستاد کل نیروهای مسلح ایران، عراق، روسیه 
و سوریه در بغداد تشکیل و طی آن بر تجمیع 
و  تروریسم  نابودی  برای  این کشورها  امکانات 

داعش تأکید شد.
ســردار قدیر نظامی معاون بین الملل ســتاد کل 
نیروهای مسلح که در راس هیئتی به عراق سفر کرده 
اســت، درباره اهداف و برنامه های نخستین اجاس 
چهارجانبه معاونین روسای ستاد کل نیروهای مسلح 
ایران، عراق، روسیه و سوریه، اظهار داشت: در اجاس 
بغداد، ضمن بررسی آخرین وضعیت مبارزه با تروریسم 
و داعش در عراق و سوریه، عملکرد کمیته چهارجانبه 
هماهنگی بین نیروهای مسلح چهار کشور مورد ارزیابی 

قرار گرفت. وی افزود: در این اجاس راهکارهای ادامه 
فعالیت مرکز هماهنگی های چهارجانبه برای تجمیع 
ظرفیت ها تا نابودی کامل تروریسم و داعش در عراق 

و سوریه مورد تاکید قرار گرفت.
معان بین الملل ســتاد کل نیروهای مسلح تاکید 
کرد: معاونین و روسای ستادهای ایران، عراق، روسیه و 
سوریه برای تشکیل اجاس روسای ستاد کل نیروهای 

مسلح در آینده نزدیک به توافق رسیدند.
به گــزارش فارس مرکز هماهنگی چهارجانبه در 
ســه سال گذشــته با تجمیع امکانات و ظرفیت های 
اطاعاتی، امنیتی و تجهیزاتی از چهار کشــور، نقش 
موثری در مبارزه با تروریســم تکفیری در ســوریه و 

عراق داشته است.

در اجاس چهارجانبه بغداد تأکید شد

تجميع امکانات ايران، عراق، روسيه 
و سوريه برای نابودی تروريسم و داعش

فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء:

دانش تولید سازه های 
دریایی بومی شده است

فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء از بومی  شدن 
دانش ساخت سازه های دریایی خبر داد و گفت: 
یک فروند کشتی 11۳ هزار تنی در بوشهر برای 
ونزوئا ساخته شده است که در این راستا سه 

کشتی دیگر نیز ساخته خواهد شد.
به گزارش فارس سرتیپ عبادالله عبداللهی در جمع 
خبرنگاران در بوشــهر اظهار کرد: تاکنون  ساخت دو 
سکوی دریایی پارس جنوبی در شرکت صدرای بوشهر 
تکمیل و بارگیری شده است. وی در ادامه با  اشاره به 
ظرفیت و توانمندی بالای متخصصان ایرانی در ساخت 
سکوهای دریایی بیان کرد: سکوهای پارس جنوبی با 
اســتفاده از دانش فنی و تخصصی بر اساس سیاست 

اقتصاد مقاومتی ساخته شده است.
وی با  اشاره به آماده شدن پنج سکوی گازی دیگر 
برای حمل و نصب در موقعیت مد نظر در میدان پارس 
جنوبی، تصریح کرد: دانش ساخت سازه های دریایی 
در صدرا بومی سازی شده است و امروز در سایه تاش 
متخصصان کشورمان، شاهد توانمندی بسیار بالایی 

در این زمینه هستیم.
عبداللهی در ادامه با  اشــاره به اینکه نخســتین 
کشــتی افراماکس به ونزوئا تحویل داده شده است، 
اضافه کرد: سه فروند کشتی 11۳ هزار تنی دیگر نیز 
ساخته می شود که  البته کشتی دوم در حال ساخت 

بوده و ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی افزود: با توافقات صورت گرفته با وزیر نفت و 
صنایع 1۰۰ فروند شناور خدماتی ساخته خواهد شد 

که ۳۰ شناور سهم صدرا است.
فرمانده قــرارگاه خاتم الانبیاء در ارتباط با خروج 
توتال از فــاز 11 پارس جنوبی گفت: در زمان انعقاد 
قــرارداد وزارت نفت با توتال اعام کردیم که قرارگاه 
توان اجرای بخش توسعه فاز 11 پارس جنوبی را دارد 
و در این زمینه توافقات خوبی با وزیر نفت انجام شده 

است که در حال تجهیز کارگاه هستیم.

پیکر جانباز شهید  ۷۰درصد، ناصر کریمیان 
دیروز در نیک آباد اصفهان تشــییع و به خاک 

سپرده شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما؛ پیکر این جانباز 
والامقام بر دوش مردم شهیدپرور جرقویه تشییع و در 

گلزار شهدای شهر نیک آباد به خاک سپرده شد.
این جانباز شهید پس از تحمل ۳1 سال درد و رنج 

در ۵۵ سالگی به یاران شهیدش پیوست.
شهید کریمیان که بیش از 9 سال نیز در اسارت 
رژیم بعث عراق بوده 2۴ تیر1۳61 در عملیات رمضان 
منطقه عملیاتی شــرق بصره به درجه رفیع جانبازی 

نائل آمده بود.
آیین بزرگداشت این شهید عصر دیروز در مسجد 

جامع شهر نیک آباد نیز برگزار شد.

تشییع پیکر 
جانباز شهید دفاع مقدس 

در اصفهان 

وزیر جهاد کشاورزی:
تولیدکنندگان بخش دامی 

تا سقف 60 میلیارد ریال 
وام می گیرند 

وزیر جهاد کشاورزی گفت: تولید کنندگان 
حوزه دام و فرآورده های آن تا سقف 6۰ میلیارد 
ریال از طریق ثبت تقاضا در سامانه »کارا« )وام 
اشتغال روستایی و عشایری( می توانند با مجوز 
استانی از وام روستایی با بهره 6 درصد استفاده 

کنند. 
به گزارش خبرنگار ایرنا، »محمود حجتی« در سفر 
به گلستان در جمع خبرنگاران اظهار داشت: دولت از 
وارد کنندگان این حوزه پشتیبانی و حمایت تسهیاتی 
دارد که براساس تمهیدات در زمینه علوفه متراکم که 
به واردات وابسته هستیم، ارز دولتی یا همان دلار ۴2 

هزار ریالی به وارد کنندگان داده شود. 
وی عنوان کرد: در این بخش مشــکلی در تامین 

ارز نداریم و ذخایر خوبی در این زمینه وجود دارد. 
وزیر جهاد کشاورزی اضافه کرد: سه استان شمالی 
کشــور در زمینه تولید علوفه دامی اراضی و ظرفیت 
بالقوه ای دارند که متاسفانه برای بالفعل تبدیل کردن 
آن، کم کاری شده است. حجتی گفت: در دامداری ها 
متاسفانه توجهی به استفاده از علوفه داخلی نمی شود، 
به همین دلیل کشاورز رغبتی برای کشت و تولید آن 
ندارد.  به گفته وزیر جهاد کشاورزی، اگر توجه ویژه ای 
به این بخش شــود، از واردات علوفه، ذرت علوفه ای 
و علوفه شبدر که در تغذیه دام موثر است، کشور بی 

نیاز خواهد شد. 

اهواز – خبرنگار کیهان : 
مدیرعامل گروه ملی صنعتی فولاد ایران از 
آغاز دوباره تولید محصولات این بنگاه با دریافت 

مواد اولیه خبرداد. 
کسری غفوری افزود: پس از رایزنی انجام شده با 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، مشکل تامین مواد اولیه 
گروه ملی صنعتی فولاد از طریق فولاد خوزستان حل 
شده اســت.  وی بیان کرد: گروه ملی صنعتی فولاد 
ایــران روزانه دو هزار تن مــواد اولیه دریافت، و آن را 
به محصولات نهایی تبدیل می کند؛ در نتیجه فعالیت 

مجدد این بنگاه بزرگ اقتصادی آغاز شده است. 
مدیرعامل گروه ملی صنعتی فولاد ایران همچنین 
با اشــاره به حل مشکل نقدینگی و سرمایه در گردش 
این شــرکت افزود: دوماه از چهار ماه حقوق کارگران 
و کارکنان این بنگاه که به تعویق افتاده بود، پرداخت 
شــده و با آغاز تولید در این بنگاه اقتصادی و از محل 
سود حاصل از فروش، به زودی همه مطالبات کارگران 
تســویه خواهد شــد. غفوری یادآور شــد: این بنگاه 
اقتصادی پس از واگذاری به بانک ملی ایران به عنوان 
طلب ناشی از بدهی گروه امیر منصور آریا با مشکات 
متعددی روبه رو شده بود اما در دوره جدید و با دستور 
مدیرعامل بانک ملی ایران نقاط بحرانی و چالش های 

اساسی فعالیت آن شناسایی شد. 

پس از وقفه دو ساله؛
تولید در گروه ملی صنعتی 
فولاد ایران از سر گرفته شد


